
1 
 

Protokół Nr LVI 

z LVI  sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 29 września 2014 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14:00 w Urzędzie Gminy Pabianice   

W obradach sesji uczestniczyli radni Rady Gminy. Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 

radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. Radny K. Gąsiorek złożył mandat w dniu 

25.02.2014r.  Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu, Ponadto w sesji uczestniczyli 

Wójt Gminy Pabianice H. Gajda,  Skarbnik Gminy Pabianice J. Nowicka, radca prawny A. 

Jankowski, Kierownik ref. Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorek oraz sołtysi Gminy 

Pabianice obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2.  

 

Ad. pkt 1.  

 

 Przewodniczący  Rady Gminy otworzył obrady LVI  sesji i przywitał przybyłych. 

 

Ad. pkt 2. 

 

Do protokołu z LIV radny A. Skawiński wniósł uwagę  o sprostowanie w informacji Wójta 

Gminy zapisu. Winno być, iż  „trwa postępowanie o zamówienie publiczne na budowę 

świetlicy wiejskiej w Jadwininie”  a nie w Hermanowie. Uwaga została przyjęta. Więcej uwag 

nie zgłoszono. Protokół z LIV  został  przyjęty jednomyślnie.  

 

Ad. pkt 3. 

 

Do przedłożonego porządku obrad Wójt Gminy złożył wniosek o rozszerzenie go w pkt. 9 – 

podjęcie uchwał i wprowadzenie projektów uchwał w sprawach: 

 zmieniająca uchwałę Nr XXXII/232/2009 Rady Gminy Pabianice z dnia 23 kwietnia 2009 r. 

w sprawie ustalenia „ Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i 

mieszkaniowego oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w 

przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Pabianice” w części obejmującej 

załącznik. 
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Projekt powyższej uchwały przedkładany był na posiedzeniach Komisji przed sesją Rady 

Gminy  

oraz trzy projekty uchwał w sprawach zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2014.  

Jedna z nich dotyczy zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 polegających na włączeniu 

do budżetu środków z Powiatowego Urzędu Pracy na zatrudnionych pracowników w ramach 

robót publicznych w kwocie 6.239,95 zł.  

Druga to zmiany  polegające na zmianie przeznaczenia funduszu sołeckiego w 2014 na 

wniosek sołectw.  

Trzecia z uchwał dotyczy zmian polegających na przesunięciach środków w ramach budżetu  

a związanych  z wyposażeniem wybudowanej świetlicy wiejskiej w Hermanowie zgodnie 

działaniem odnowa i rozwój wsi objętego „Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich w 

latach 2007-2014” 

Do przedstawionego wniosku o rozszerzenie porządku obrad Rada uwag nie wniosła.  

Przewodniczący Rady poddał do głosowania kolejno przedłożone projekty uchwał.  

Za wprowadzeniem projektu uchwały o nadanym numerze roboczym LVI/M/2014  

zmieniającą uchwałę Nr XXXII/232/2009 Rady Gminy Pabianice z dnia 23 kwietnia 2009 r. 

w sprawie ustalenia „ Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i 

mieszkaniowego oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w 

przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Pabianice” w części obejmującej 

załącznik Rada opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie.  

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektów uchwał o nadanych numerach roboczych: 

Nr LVI/N/2014, Nr LVI/O/2014, Nr LVI/P/2014 - wszystkie w sprawach zmian w budżecie 

gminy Pabianice na 2014 Rada opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie,  głosowanie  

przeprowadzone  odrębnie nad każdym z  projektów uchwał.  

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty przez Radę w głosowaniu 

jednomyślnie i przedkłada się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad LVI  sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z  LIV sesji Rady Gminy Pabianice.  

3. Przyjęcie porządku obrad sesji.  

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.  

6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

7. Przedłożenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pabianice za I półrocze 2014 

r.  
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8. Przyjęcie podstawowych wskaźników i priorytetów inwestycyjnych do opracowania 

budżetu na 2015 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminny Pabianice – Uchwała Nr LVI/A/2014 

b. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminny Pabianice – Uchwała Nr LVI/B/2014 

c. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminny Pabianice – Uchwała Nr LVI/C/2014 

d. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LVI/D/2014  

e. zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi – Uchwała Nr LVI/E/2014 

f. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LVI/F/2014 

g. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 – Uchwała Nr LVI/G/2014 

h. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 – Uchwała Nr LVI/H/2014 

i. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 – Uchwała Nr LVI/I/2014 

j. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 – Uchwała Nr LVI/J/2014  

k. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Pabianice dla terenu obejmującego część wsi Kudrowice – Uchwała Nr 

LVI/K/2014 

l. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Pabianice dla terenu obejmującego część wsi Szynkielew  – Uchwała 

Nr LVI/L/2014 

m. Uchwała Nr LVI/463/2014 zmieniająca uchwałę Nr XXXII/232/2009 Rady 

Gminy Pabianice z dnia 23 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia „ Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: 

za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i 

mieszkaniowego oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny zastępstw 

dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez 

Gminę Pabianice” w części obejmującej załącznik -  Uchwała Nr LVI/M/2014 

n. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 Uchwała Nr LVI/N/2014 

o. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 Uchwała Nr LVI/0/2014 

p. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 Uchwała Nr LVI/P/2014 

10.  Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.  

11. Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne.  

12. Zamknięcie obrad sesji 

 

Ad. pkt 4. 

 

Wójt Gminy przedłożył informacje o pracy Urzędu Gminy od ostatniej sesji . 

Informacja zapisana poniżej. 
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„Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie między sesjami  

29 września 2014r. 

W ZAKRESIE WODOCIĄGÓW I KANALIZACJI 

1.  Awarie sieci wodociągowej usuwane są na bieżąco. 

2. Trwają prace przy  budowie  kanalizacji  sanitarnej we wsi Piątkowisko   –   

etap II, 

Wszystkie problemy techniczne są rozwiązywane na bieżąco. Nie ma 

zagrożenia z terminem wykonania zadania.    

3. Trwają prace przy rozbudowie i modernizacji stacji uzdatniania wody w  Górce 

Pabianickiej.                       

4. Zakończono budowę sieci wodociągowej w Rydzynach ( dz. 230/1 ) 

5. Trwają prace przy budowie wodociągów we wsi Piątkowisko. – trzy odcinki 

wodociągu o dł.  ok 280 m każdy. 

6. Wydano 9 warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej ( w 

sumie od początku roku wydano 117 warunków ) i  2 szt.  warunków  

przyłączenia się do sieci kanalizacji sanitarnej. ( w sumie od początku roku 

wydano 82 warunków ) 

7. Przedłużono termin  nabór wniosków na dofinansowanie budowy przyłączy 

kanalizacyjnych  i POŚ do dnia 30.09.2014 roku ( informacja na stronie gminy 

). Przyjęto  61 wniosków na dofinansowanie budowy przyłączy 

kanalizacyjnych i 37 wnioski na dofinansowanie budowy POŚ.   

W związku z modernizacją SUW w Górce Pabianickiej ( montażem rurociągów i 

przygotowaniem do montażu zbiorników i układu technologicznego eksploatowane są 

dwie Stacje Uzdatniania Wody (Żytowice i Rydzyny ) które wraz z zakupem wody ze 

ZWiK Pabianice zaspokajają w zakresie  jakość i ilość wody potrzeby Gminy w 

całości. Ewentualne przerwy w dostawie wody spowodowane mogą być tylko przez 

nagłe i niespodziewane kataklizmy ( brak zasilania w energię elektryczną znacznej 

części terenu Gminy).Wszystkie awarie sieci usuwane są na bieżąco. 

W związku z trwającymi pracami budowlanymi na terenie SUW Górka 

Pabianicka w okresie prowadzonych prac mogą nastąpić chwilowe spadki 
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ciśnienia wody oraz sporadycznie niższa jakość wody podawanej do sieci. 

Zwłaszcza na terenie wsi Górka Pabianicka, Petrykozy i Gorzew ( informacja na 

stronie ) 

W ZAKRESIE UTRZYMANIA DRÓG GMINNYCH 

1. Wykonywano  wykaszanie  poboczy dróg przy użyciu  wykaszarki ciągnikowej 

i kos spalinowych.  

2. Zbierano  śmieci z poboczy dróg, 

3. Trwa  realizacja   następujących  inwestycji drogowych: 

-  Przebudowa drogi gminnej nr 108262E  -  odcinek obok kościoła w Górce 

Pabianickiej  -  dł. ok. 0,5 km 

- Przebudowa  drogi gminnej Nr 108253E  na odcinku od skrzyżowania z drogą 

powiatową w  Żytowicach  w kierunku przez wieś  Wysieradz – dł.  ok. 2,5 km 

5.  Uzupełniano ubytki w nawierzchniach  asfaltowych  dróg  masą asfaltową na 

zimno         

      na drogach  Bychlew – Jadwinin i Bychlew - Terenin  

6 Wycinano ręcznie odrosty  na poboczach dróg i  obcinano gałęzie wystające na 

drogi.   

7 Wykonywano roboty związane z przygotowaniem dożynek powiatowych w 

sołectwie Piątkowisko ( dowieziono i rozłożono namioty  a także ich demontaż  

po  zakończeniu dożynek) 

8 Podpisano umowę na wykonanie utwardzenia nawierzchni drogi w 

Porszewicach  obok posesji  Pani sołtys.   

9 Zakończono malowanie wiat przystankowych, 

10 Wykonano naprawę niektórych gablot ogłoszeniowych, 

11 Wykonywano  inne  czynności związane z bieżącym  utrzymaniem dróg na 

terenie gminy Pabianice. 

 

W ZAKRESIE OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 
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12 Dnia 24 września odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół , na którym 

omówiono m.in. sprawy związane m.in. z jubileuszem Szkoły Podstawowej w 

Petrykozach, dowozem uczniów do szkół oraz zmiany  w regulaminie 

wynagradzania nauczycieli szkół Gminy Pabianice. 

13 Zakończyła się realizacja zadania publicznego w zakresie organizacji 

wypoczynku dzieci i młodzieży z terenu Gminy Pabianice. Większość 

podmiotów już złożyła sprawozdania z realizacji zadania. Ze wstępnych 

informacji wynika, że w proponowanych formach wypoczynku takich jak: 

obozy wypoczynkowe, sportowe, wycieczki turystyczno-krajoznawcze, kolonie 

i półkolonie, wzięło udział więcej uczestników niż pierwotnie planowali 

organizatorzy.   

14 W dniu 14 września 2014 r. w Piątkowisku odbyły się Dożynki Powiatowe 

2014 – impreza dofinansowania w ramach działania „małe projekty” PROW 

2007-2013 – środki dystrybuowane za pośrednictwem LGD Bud-Uj Razem. 

Wartość projektu – 36 654, wysokość dofinansowania: 23 840 zł. Trwa 

opracowywanie wniosku o płatność. 

15 Dobiega końca realizacja inwestycji budowy boisk wielofunkcyjnych wraz z 

oświetleniem fotowoltaicznym w Petrykozach i Żytowicach.  

16 W dniu 9 września 2014 r. w ramach postępowania o zamówienie publiczne w 

trybie przetargu nieograniczonego, wybrano wykonawcę inwestycji „Budowa 

świetlicy wiejskiej w Jadwininie, Gmina Pabianice”. Wygrała firma „Jarosław 

Góra” Orpelów 87, 95-082 Dobroń z ceną ofertową 554 941,73 netto, 

682 578,33 zł brutto. W przedmiotowym postępowaniu wpłynęło łącznie 7 

ofert. 

17 Trwają prace nad rozliczeniem inwestycji budowy świetlicy wiejskiej w 

Hermanowie. Wysokość kosztów kwalifikowanych zmniejszyła się z kwoty 

505 607,70 zł do kwoty 412 085,20 zł. Wnioskujemy o dofinansowanie w wys. 

80% kosztów kwalifikowanych. 

W ZAKRESIE DZIAŁALNOŚCI OSP 
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W dniu 28.09.2014 roku na terenie jednostki OSP Konin odbyły się Gminne Zawody 

Sportowo-pożarnicze. W zawodach wzięło udział 8 jednostek OSP z terenu Gminy 

Pabianice i gościnnie OSP Pabianice. Zawody wygrała jednostka OSP Pawlikowice, II 

miejsce OSP Rydzyny i III miejsce OSP Górka Pabianicka”. 

Ponadto Wójt poinformował, że 24 września br.  odbył się przetarg na  remont chodnika w 

Bychlewie, w związku z tym, ze nie zgłosił się żaden oferent, będzie ogłoszony  drugi 

przetarg. 

Pytanie Wójtowi Gminy zadał radny A. Skawiński, a dotyczyło tego, czy Wójt otrzymał już 

raport z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy przez Regionalną Izbę Kontroli, na 

które otrzymał odpowiedź, że raport opublikowany jest na stronie bip Regionalnej Izby 

Kontroli. Nie dostarczone zostały jeszcze zalecenia pokontrolne, najprawdopodobniej w 

p[ołowie miesiąca października br. winny one wpłynąć do Urzędu. 

Radny A. Skawiński powiedział, że zapoznał się z tym raportem i jest w jego posiadaniu. 

Stwierdził, że jest on kompromitujący Urząd Gminy. Zapisy w protokole świadczą o tym , że 

pracownicy nie znają przepisów, zauważone jest to, iż były opisywane faktury na kwoty 

wyższe niż wcześniej zapisane w umowie. Radny zadał pytanie, czy takie postępowanie jest 

zgodne z działaniem prawa. 

Wójt zabierając głos powiedział, że w czasie kiedy pojawią się zalecenia pokontrolne będą 

udzielane odpowiedzi i wówczas też zapozna Radę o odpowiedzialności jakie na nim i 

pracownikach w związku z powyższym ciążą.  

Poza tym temat ten nie jest w porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w powyższym temacie informując, że będzie on 

umieszczony w porządku obrad następnej sesji Rady Gminy.  

Innych głosów nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt 5. 

 

Informację na temat pracy poszczególnych Komisji Rady między sesjami przedłożyli 

przewodniczący Komisji.  

Glos zabrał Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej M. 

Muszczak informując, że Komisja odbyła 1 posiedzenie, na którym analizowała  

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Pabianice za I półrocze 2014 r. W sprawach 

różnych Komisja podjęła temat dotyczący  zmian  regulaminu  przyznawania stypendium dla 

sportowców klubów działających na terenie gminy, rozważenia  przyznania nagród młodym 
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sportowcom z terenu gminy, których osiągnięcia są bardzo wysokie, omówiła materiały na sesje Rady 

Gminy.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju  A. Skawiński poinformował, że Komisja, 

której przewodniczy również odbyła 1 posiedzenie między sesjami,  na którym zapoznała się ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za I półrocze 1014 r., zapoznała się z informacją  i 

realizacją inwestycji prowadzonych w gminie w roku 2014 r., pozyskiwaniem  funduszy 

zewnętrznych oraz współpracą z  LGD, omówiła  materiały  na sesję Rady Gminy. 

W sprawach różnych zapoznała się z   informacją  na temat opieki nad zwierzętami, 

przygotowaniem  do przetargu na odbiór odpadów komunalnych oraz   na temat możliwości 

sieci informatycznej na terenie gminy. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował,  że Komisja 

odbyła jedno posiedzenie, na którym analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

zapoznała  się z wnioskami złożonymi do projektu budżetu Gminy na 2015 r. oraz przyjęła 

założenia  do budżetu, omówiła  materiały na sesję Rady Gminy.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że Komisja Rewizyjna 

również odbyła 1 posiedzenie,  na którym dokonała analizy sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Pabianice na 2014 r.  

 

Ad. pkt 6. 

 

Interpelacji nie było.  

Wniosek zgłosiła radna D. Szczesik. Wniosek dot. zabezpieczenia środków finansowych w 

planowanym budżecie na rok 2015 z przeznaczeniem na partycypowanie w kosztach na 

modernizację lub przebudowę drogi powiatowej 4911 E we wsi Żytowice.  

Korzystając z obecności radnego powiatowego R. Kraski podziękowała za położenie  

nakładki asfaltowej na drodze Wola Żytowska w kierunku Żytowic.  

Radny Powiatowy R. Kraska odnosząc się do powyższego powiedział, że działanie takie 

możliwe było dzięki dobrej współpracy z Wójtem i Radą Gminy i w tym miejscu także złożył 

podziękowanie za pomoc finansową dla Powiatu Pabianickiego.  

Radny Ł. Drewniak zapytał, czy prawdą jest, iż firma Włodan wykonująca drogę w Górce 

Pabianickiej wystąpiła o przedłużenie terminu wykonania tej drogi. 

Radny ponowił sprawę dot. usunięcia zakrzaczeń w Górce Pabianickiej między numerem 55 – 

56. Poza tym radny zapytał, czy prawidłowym jest wycinanie zakrzaczeń kosiarką, ponieważ 

pracownicy właśnie tak to czynią. 



9 
 

Doszły także informacje do radnych, iż operator ciągnika wykorzystuje ciągnik do usług 

prywatnych. 

Radny A. Skawiński zapytał, czy wpłynęły jakieś wnioski w sprawie usterek, które powstały 

w  nowo wybudowanym budynku świetlicy wiejskiej  w Hermanowie.  

Zapytał też, czy gmina posiada działkę w Hermanowie, ponieważ widział tam ciągnik będący 

własnością gminy. 

Więcej spraw nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt 7. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał Radę Gminy z Uchwałą Nr I/126/14 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 9 września 2014 w sprawie opinii 

dotyczącej informacji przebiegu wykonania budżetu Gminy Pabianice za I półrocze 2014 r. w 

której RIO opiniuje pozytywnie informację z przebiegu wykonania budżetu Gminy Pabianice 

za I półrocze 2014 r. 

Przedłożona uchwała stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Następnie Skarbnik Gminy przedłożyła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2014 r. Kolejno działami po stronie dochodów i wydatków.  

Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały  

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze.  

 

Ad. pkt 8 

 

Skarbnik Gminy M. Nowicka zabierając głos w temacie przyjęcia podstawowych 

wskaźników i priorytetów inwestycyjnych do opracowania budżetu gminy poinformowała, że 

wspólnie z Komisją Gospodarczo – Finansową zostały wypracowane propozycje do 

opracowania projektu budżetu na rok 2015.  Proponuje się przyjąć wskaźnik wzrostu stawek 

podatkowych o 3 % jak również podatku rolnego o 3 %, wskaźnik wzrostu cen towarów i 

usług o 1,5 %  a wskaźnik funduszu płac o 2%.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że temat propozycji 

przyjęcia podstawowych wskaźników i priorytetów inwestycyjnych do opracowania budżetu 
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gminy na rok 2015 był jednym z głównych tematów Komisji przed sesją i Komisja 

większością głosów przyjęła wskaźniki przedstawione powyżej przez Skarbnik Gminy.  

Radny A. skawiński zapytał dlaczego akurat wzięto pod uwagę wskaźnik wzrostu o 3 % . 

Przewodniczący Rady A. Jaksa udzieli odpowiedzi, że brano pod uwagę to, iż inflacja 

prognozowana przez Główny Urząd Statystyczny to 1,5 % , jeżeli chodzi o stawki podatkowe 

w gminie Pabianice znajdują się one poniżej górnych pułapów, natomiast inwestycje 

zgłaszane do budżetu są bardzo wysokie, stąd ta indeksacja podatku na wysokości 3 %,  

wzrost wydatków bieżących 1,5% a wzrost wynagrodzeń o 2 %.  

W braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał do głosowania 

przedstawione przez Skarbnik Gminy wskaźniki  do opracowania budżetu gminy na rok 2015,  

w wyniku którego za ich przyjęciem opowiedziało się 11 radnych, przy 3 głosach 

przeciwnych.  

 

Ad. pkt. 9 

 

 

Przewodniczący i Zastępca Przewodniczącego przedstawiali projekty uchwał od nr roboczego 

LVI/A/2014 do LVI/P/2014, co stanowi zał. od nr 5 do nr 20. 

Radny A. Skawiński odniósł się do projektu uchwały o nr roboczym LVI/K/2014. Zapytał, czy 

uwzględnione zostały wnioski właścicieli nieruchomości położonych w Kudrowicach w zakresie 

usytuowania drogi wzdłuż gazociągu. 

Potwierdzono, że takie wnioski zostały uwzględnione. 

Radny prosił również, odnosząc się do projektu uchwały o nr roboczym LVI/O/2014, o wskazanie 

zmian w przeznaczeniu funduszy sołeckich. 

Skarbnik wyjaśniła, że zmiany dotyczyły: 

- wsi Terenin – zrezygnowano z remontu drogi przez wieś Terenin; 

- wsi Konin-Majówka – zrezygnowano z zakupu kosiarki spalinowej, a następnie z zakupu 

wyposażenia do świetlicy wiejskiej; 

- wsi Kudrowice – zrezygnowano z utrzymania kawiarenki internetowej. 

Środki funduszy sołeckich w/w miejscowości mają być przeznaczone na zadania wskazane w 

projekcie uchwały o nr LVI/O/2014. Są to wnioski zebrań wiejskich. 

Dalszych uwag nie było. 

Uchwały Nr LVI/451/2014, LVI/452/2014, LVI/453/2014, LVI/454/2014, LVI/455/2014, 

LVI/456/2014, LVI/457/2014, LVI/458/2014, LVI/459/2014, LVI/460/2014, LVI/461/2014, 
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LVI/462/2014, LVI/463/2014, LVI/464/2014, LVI/465/2014 i LVI/466/2014, zostały przyjęte w 

głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie. 

 

Ad. pkt 10. 

 

Wójt udzielił odpowiedzi na interpelacje i wnioski, które pojawiły się na poprzedniej sesji. 

Poinformował, że: 

- dokumenty dotyczące mienia komunalnego, o które prosił radny A. Skawiński zostaną złożone do 

Biura Rady do 30 września br. Słowa te potwierdził Kierownik K. Denuszek. 

- radna C. Rychłowska otrzymała pisemną odpowiedź na wniosek, który dotyczył przeznaczenia 

funduszy sołeckich wsi Szynkielew. Dodał, że środki funduszu niewykorzystane w danym roku 

wracają do budżetu – trafiają do nadwyżki budżetowej. 

- firma Włodan, która przeprowadza przebudowę drogi w Górce Pabianickiej obok kościoła faktycznie 

wystąpiła o wydłużenie terminu realizacji przedsięwzięcia do 20 października, w związku z 

koniecznością wycinki 5 drzew. Taka konieczność nie została przewidziana, dlatego prace się 

opóźniły. 

- kosiarka, która znajduje się w posiadaniu gminy nadaje się nie tylko do koszenia trawy, ale również 

do usuwania zdrewniałych łodyg. 

- w związku z informacją o wykorzystywaniu sprzętu należącego do gminy do wykaszania 

prywatnych posesji, pracownik został uczulony by operator ciągnika był dokładniej rozliczany z czasu 

pracy. 

- 25 maja br. wpłynęło do Urzędu pismo w sprawie nieprawidłowości przy budowie świetlicy 

wiejskiej w Hermanowie. Uwagi ponownie trafiły do wykonawcy w ubiegły piątek. 

- gmina posiada jedną działkę w Hermanowie. Operator ciągnika tłumaczył, że mógł zawracać na 

innej działce. 

Radny A. Skawiński nie był przekonany, co do powyższych wyjaśnień. Chciał wiedzieć kiedy 

dokładnie przekazano wykonawcy informację o usterkach w świetlicy w Hermanowie. 

Wójt wyjaśnił, że na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju pojawiły się informacje o 

usterkach – zostały one przekazane wykonawcy. 

Radny, pomimo odpowiedzi dociekał, kiedy taka informacja trafiła do wykonawcy skoro pismo 

wpłynęło 25 maja. 

Kierownik K. Denuszek wyjaśnił, że w ciągu 5-7 dni. Miał ustalić sposoby usunięcia usterek z 

sołtysem wsi Hermanów. Zauważył jednocześnie, że część zarzutów jest nieuzasadniona, ponieważ 

pewne usterki wynikają z tego, iż budynek jest nowy. 

Radny nie zgodził się z Kierownikiem. Pytał w jakim czasie usterki miały zostać usunięte i kiedy 

zostaną usunięte. 
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Sprawa przedstawiała się następująco: Kierownik K. Denuszek przeprowadził telefoniczną rozmowę z 

wykonawcą w przeciągu 5-7 dni od dnia zgłoszenia o usterkach. Przedstawiciele gminy spotkali się na 

miejscu z wykonawcą i sołtysem A. Wąsatem. Sposób usunięcia usterek miał zostać ustalony z 

sołtysem. Miały zostać usunięte niezwłocznie. 

Kierownik poinformował jeszcze, że budynek znajduje się w okresie gwarancji. Co do studzienki 

wodomierzowej zauważył, że nie była ona przedmiotem inwestycji. 

Przewodniczący zapytał czy została sporządzona notatka z przebiegu rozmowy telefonicznej. 

Kierownik odpowiedział, że taka notatka nie została sporządzona. 

Przewodniczący zauważył, że istnieje zasada pisemności w administracji. 

Jednocześnie sołtys wsi Hermanów A. Wąsat oraz Kierownik M. Wieczorek potwierdzili, że spotkanie 

z wykonawcą miało miejsce. 

Przewodniczący wyraził zdziwienie, że wiele usterek nadal nie zostało usuniętych. 

Kierownik obiecał, że zostaną one usunięte jak najszybciej. 

Kolejna kwestia, do której odniósł się radny A. Skawiński dotyczyła raportu RIO z przeprowadzonej 

kontroli. Radny miał zastrzeżenia, co do sposobu opisania faktury za wykonanie projektu hali 

sportowej w Piątkowisku. Pytał mecenasa A. Jankowskiego, czy zgodne z prawem jest wskazanie, że 

wynagrodzenie jest wypłacone zgodnie z umową, skoro umowa dzieliła wypłatę wynagrodzenia w 

proporcji 80% i 20%. 

Mecenas odpowiedział, że faktury powinny być opisywane zgodnie z prawdą. 

Radny chciał usłyszeć jednoznaczną odpowiedź.  

Mecenas stwierdził, że jest to niezgodne z prawem. 

Radny dopytywał Kierownika K. Denuszka, czy faktura faktycznie została opisana w taki sposób i 

dlaczego tak się stało. 

Kierownik odmówił udzielania dalszych odpowiedzi. 

Wójt oświadczył, że wszelkie dalsze kroki zostaną przez niego podjęte dopiero po przesłaniu przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową zaleceń.   

Przewodniczący pouczył Kierownika, że radni mają prawo zadawać pytania. Natomiast jego postawa 

zmusza Wójta do udzielenia odpowiedzi zamiast niego. 

Dalszych uwag nie było. 

 

Ad. pkt  11. 

 

W ramach spraw różnych radni zgłaszali problemy w zakresie odbioru odpadów komunalnych od 

mieszkańców. Były to: 
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- brak opróżnienia pojemników w całości; 

- zbyt mała pojemność pojemników; 

- konieczność odbioru odpadów zielonych; 

- brak odbioru przez Eko-region dodatkowych pojemników wystawianych przez mieszkańców; 

- brak odbioru przez Eko-region dodatkowych worków, które można pobrać w Urzędzie Gminy. 

Radny A. Skawiński zgłosił również problem, który pojawił się w związku z budową chodnika w 

Pawlikowicach – wykonywane są zbyt wysokie wjazdy do posesji. Chciał również wiedzieć, czy 

uwzględniony został jego wniosek w sprawie ustawienia sygnalizacji przy szkole w Bychlewie oraz  

przykrycie rowu w okolicach szkoły, co umożliwiłoby parkowanie. 

Wójt odpowiedział, że otrzymał od Zarządu Dróg Wojewódzkich odpowiedź, że rów nie zostanie 

przykryty, ponieważ zadanie to nie jest ujęte w kosztorysie. Konieczne byłoby wykonanie dodatkowej 

dokumentacji. Poinformował jednak, że należy zaplanować w budżecie na 2015r. wykonanie 

odwodnienia. Wtedy można by uwzględnić przykrycie rowu. 

 

Radni wrócili jeszcze do dyskusji w sprawie odbioru odpadów komunalnych. Przewodniczący pytał, 

czy Urząd kontaktował się z Eko-regionem w kwestii problemów zgłaszanych przez mieszkańców. 

Wójt odpowiedział, że były prowadzone rozmowy z Eko-regionem w kwestii odbioru biomasy. Firma 

nie chce zawrzeć z gminą umowy w tym zakresie argumentując, że gmina Pabianice jest gminą 

wiejską.  

Sołtys wsi Bychlew J. Błoch prosił z kolei o interwencję w związku z zwiększoną populacją dzików. 

Przewodniczący poprosił o napisanie podania w tej sprawie, ponieważ kwestia ta musi zostać 

uzgodniona z kołami łowieckimi. 

Radna M. Lubowicka poinformowała, że limity odstrzału dzików zostały już zwiększone. 

Sołtys wsi Porszewice M. Urbańska pytała, czy można zmienić przeznaczenie funduszu sołeckiego na 

zebraniu wiejskim, które odbędzie się w dniu 30.09.2014r. 

Przewodniczący potwierdził taką możliwość. 

Sołtys wsi Rydzyny K. Helbik zaprosiła wszystkich na imprezę kulturalną, która odbędzie się dnia 4 

października o godz. 15:00. 

Sołtys wsi Wola Żytowska B. Pawlak podziękowała za remont drogi przez Wolę Żytowską.  

Sołtys wsi Pawlikowice W. Jarmakowski podziękował natomiast za naprawienie tablicy przy OSP. 

Dalszych uwag nie było. 
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Ad. pkt 12.  

 

Zamknięcie LVI sesji Rady Gminy.  

  

  

 Przewodniczący Rady Gminy 

Pabianice 

   dr Arkadiusz Jaksa 

 

Protokołowała: 

Urszula Czerwonka  

Andżelika Miszewska  
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